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Subject: RE: communicatie over bloedplasma onderzoek

Received: Thur 11/5/2020 9:43:21 AM

Is ander traject. Nodigen we dan weer andere media uit ©

Wat mij betreft dan

Van:BE3EE3 EE JIEEMe minvws.ni>
Verzonden: donderdag 5 november 2020 10:42

CC: Pers Coronavirus <perscoronavirus@ minvws.nl>; [EEE ary. (ESE) <HEED mi .nl>; profs zefs1][(5.1.2¢
JE eminvws.ni>; [EERE (51.2JEM @minvws.nl>;
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ad a (2 @minvws.nl>
Onderwerp: RE: communicatie over bloedplasma onderzoek

Dat wordt nog even passen en meten in de agenda. Ik zoek even uit wat er mogelijk is.

Aandachtspunt wat mij betreft: Hugo gaat eind volgende week (vrijdag) al naar UMC Utrecht ivm BCG-trials; zit dat elkaar dan

niet in de weg, in de publiciteit?

Van:BEEBBEDEEF eminvws.nl>
Verzonden: donderdag 5 november 2020 10:39
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Ter info: wij hebben Sanquin expliciet verzocht dat de werkgroep nog niet naar buiten treedt voordat Hugo de Jonge in

openbaarheid is getreden over het advies.
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Onderwerp: RE: communicatie over bloedplasma onderzoek

Dank voor de heads-up.

Wat mij betreft gieten we dit in een werkbezoek. Even staccato:

- Minister bezoekt A’dam UMC en spreekt daar met mensen die dat onderzoek gaan doen. Zij laten ook het eea zien.

Zouden dan dus moeten mikken op 2% helft komende week

- Paar geselecteerde media (geen circus erbij). Ik denk aan EenVandaag en AD
- Sanquin is ook van de partij
- Chef van de werkgroep er ook bij, om advies toe te lichten

- Zelfde dag persbericht van ons, soortgelijk bericht van AUMC
- Zelfde dag evt kamerbriefje over advies werkgroep
- Voorwaarde is dan wel dat die werkgroep tot moment van werkbezoek even kaken op elkaar houdt. A’dam UMC idem

Lijkt jullie dit wat? Zo ja, dan kanEE eich kijken wat mogelijkheden zijn in agenda van Hugo
Ik zal zelf ook even contact leggen met A'dam UMC. Wie is jullie contact daar?

Groet, [EARL
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Verzonden: woensdag 4 november 2020 17:45

aan: IE, BED. (XEN) 4

CC: Pers Coronavirus <perscoronavirus@ minvws.nl>;

minvws.nl>

Onderwerp: communicatie over bloedplasma onderzoek

vo ENE, IEE
We zijn op dit moment druk bezig om ervoor te zorgen dat er op heel korte termijn een onderzoek van het Amsterdam UMC wordt

gefinancierd naar de inzet van immunoglobulines (uit bloedplasma) bij kwetsbare ouderen. Het gaat dan zowel om vroege

behandeling, als bescherming bij mogelijke blootstelling aan het coronavirus. Dit betekent ook dat een deel van het ingezamelde

bloedplasma door Sanquin (dat zij in opdracht van ons doen) voor dit onderzoek gebruikt gaat worden.

Meer achtergrondinfo kunnen jullie vinden in de nota in de bijlage. Op de vraag om een besluit in deze nota hebben we inmiddels

akkoord gekregen: het advies is om op korte termijn een onderzoek uit te zetten naar de inzet van immunoglobulines bij kwetsbare

ouderen. Waarbij wij nu

1) de voorbereidingen treffen om het onderzoek van A’dam UMC te financieren via ZonMw,

2) met de kanttekening/voorwaarde dat definitieve ondersteuning (via ZonMw) afhankelijk is van het advies van de

werkgroep Sanquin (die geeft advies om te bepalen welke doelgroep het meest gebaat zou zijn bij het middel) en

inhoudelijke toetsing ZonMw (en METC toetsing)
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Inmiddels is vanmiddag het concept advies van de werkgroep van Sanquin, artsen en RIVM met VWS besproken, waarbij de

werkgroep heeft aangegeven dat de onderzoeksdoelgroep van het Amsterdam UMC goed past en het onderzoeksvoorstel goed

aansluit bij het beeld van de werkgroep hoe immunoglobulines in te zetten/te onderzoeken. Dat is dus goed nieuws, want dat

betekent dat wij goed beargumenteerd dit onderzoek via ZonMw kunnen ondersteunen.

Het gaat hierbij niet om grote bedragen maar het is wel weer een mooie nieuwe ontwikkeling in de zoektocht naar

een medicijn voor corona, waar ook de minister vast over wil communiceren. Het gaat immers ook om het inzetten van (een deel

van) het bloedplasma dat Sanquin nu op ons verzoek inzamelt (en dus ‘van VWS is’).BB BEY van Sanquin (die ook in de

werkgroep zit die nu hierover geadviseerd heeft) was eind oktober zelf ook in Nieuwsuur over de inzet van bloedplasma bij

coronapatiénten.

Omdat de minister hierover graag zelf proactief communiceert, is even de vraag aan jullie wat jullie aan mogelijkheden hiervoor

zien. Planning is dat begin volgende week (week 9 november) het formele advies van de Sanquin werkgroep komt, dus we zouden

ergens volgende week hierover kunnen communiceren. Uiteraard moet dat dan in afstemming met Sanquin en met de

onderzoekers van Amsterdam UMC.

Ben benieuwd wat jullie voor mogelijkheden zien.

Groet,
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